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1. Α.Καραμάνος, Πρύτανης, ως Πρόεδρος
2. Σ.Αγγελίδης, Αντιπρύτανης Οικονομικού Προγραμματισμού και Ανάπτυξης, 

ως μέλος ,
3. Χ.Ολύμπιος,  Αντιπρύτανης Ακαδημαϊκών Υποθέσεων και  Προσωπικού,  ως 

μέλος,.
4.        Κ.Τσακουμάκης , Προϊστάμενος Γραμματείας, ως μέλος
5.        Αθ.Μιαούλης, Αν.Εκπρόσωπος Διοικητικού Προσωπικού, ως μέλος .

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ

1. Αδειες μελών ΔΕΠ.
2. Εγκριση δαπανών.
3. Ανάθεση έργου.
4. Αιτήματα Φοιτητών .
5. Τοποθετήσεις υπαλλήλων του Γ.Π.Α.
6. Χορήγηση επιδόματος Μεταπτυχιακών Σπουδών στην κ.Ε.Κακριδά.
7. Σχετικά με το επίδομα πληροφορικής που δίδεται σε υπαλλήλους του Γ.Π.Α

ΘΕΜΑ 1  ον  : Αδειες μελών ΔΕΠ   

Το Πρυτανικό Συμβούλιο έχοντας υπόψη:

- Το με ημερ.25/10/02 έγγραφο του  κ.Α.Καραμάνου,  Πρύτανη, ενέκρινε  την άδεια 
απουσίας του, από 1/11-3/11/02 προκειμένου να μεταβεί στη Σύρο για να λάβει μέρος 
στη 42η Σύνοδο των Ελλήνων Πρυτάνεων.  Οι δαπάνες της μετακίνησης θα βαρύνουν 
το ερευνητικό πρόγραμμα «Κινητικότητα ερευνητών του Γ.Π.Α.».
- Το με ημερ.31/10/02 έγγραφο του κ.Χ.Ολύμπιου,  Αντιπρύτανη,  ενέκρινε   την 
άδεια απουσίας του, από 1/11-3/11/02 προκειμένου να μεταβεί στη Σύρο για να λάβει 
μέρος στη 42η Σύνοδο των Ελλήνων Πρυτάνεων.  Οι δαπάνες της μετακίνησης θα 
βαρύνουν το ερευνητικό πρόγραμμα «Κινητικότητα ερευνητών του Γ.Π.Α.».
- Το με ημερ.12/11/02 έγγραφο του  κ.Α.Κουτσούρη,  Λέκτορα, ενέκρινε  την άδεια 
απουσίας του, από 2/12-3/12/02 προκειμένου να μεταβεί στο Παρίσι  για να λάβει 
μέρος στη πρώτη επιστημονική συνάντηση του προγράμματος «Learning in European 
Agricultural and Rural Networks»  Οι  δαπάνες  της  μετακίνησης  θα  βαρύνουν  το 
ανωτέρω ερευνητικό πρόγραμμα.
-  Το  με  ημερ.6/11/02  έγγραφο  του  κ.  Ε.Τζάμου,  Καθηγητή,  ενέκρινε   την  άδεια 
απουσίας του, από 13/11-17/11/02 προκειμένου να μεταβεί στη Βαρκελώνη για να 
λάβει μέρος στη  συνάντηση του προγράμματος «Ωχραταξίνη στα σταφύλια και στο 



κρασί».  Οι  δαπάνες  της  μετακίνησης  θα  βαρύνουν  το  ανωτέρω  ερευνητικό 
πρόγραμμα.
- Το με ημερ. 6/11/02 έγγραφο της  κ.Π.Αντωνίου,  Μέλος ΕΕΔΙΠ, ενέκρινε  την 
άδεια απουσίας της, από 13/11-17/11/02 προκειμένου να μεταβεί στη Βαρκελώνη για 
να λάβει μέρος στη  συνάντηση του προγράμματος «Ωχραταξίνη στα σταφύλια και 
στο  κρασί».  Οι  δαπάνες  της  μετακίνησης  θα  βαρύνουν  το  ανωτέρω  ερευνητικό 
πρόγραμμα.
- Το με ημερ. 6/11/02 έγγραφο του κ. Σ.Τζάμου,  ΠΕ Βιολόγων, ενέκρινε  την άδεια 
απουσίας του, από 13/11-17/11/02 προκειμένου να μεταβεί στη Βαρκελώνη για να 
λάβει μέρος στη  συνάντηση του προγράμματος «Ωχραταξίνη στα σταφύλια και στο 
κρασί».  Οι  δαπάνες  της  μετακίνησης  θα  βαρύνουν  το  ανωτέρω  ερευνητικό 
πρόγραμμα.
- Το με ημερ.29/10/02 έγγραφο του κ.  Σ.Χαρουτουνιάν,  Καθηγητή, ενέκρινε  την 
άδεια απουσίας του δύο ημερών  προκειμένου να μεταβεί στη Θεσσαλονίκη για τους 
σκοπούς  του  ερευνητικού  προγράμματος  «Οίνος  και  Υγεία».  Οι  δαπάνες  της 
μετακίνησης θα βαρύνουν το ανωτέρω ερευνητικό πρόγραμμα.
-  Το  με  ημερ.29/10/02  έγγραφο  της  κ.Ζ.Καρμοκόλια,  Υπαλλήλου  του  Γ.Π.Α., 
ενέκρινε  την άδεια απουσίας της από 6-8/11/02  προκειμένου να μεταβεί στη Λάρισα 
για να λάβει  μέρος στο 11ο Πανελλήνιο Συνέδριο Ακαδημαϊκών Βιβλιοθηκών.  Οι 
δαπάνες της μετακίνησης θα βαρύνουν το Εργο Ε.Π.Ε.Α.Ε.Κ. ΙΙ «Αναβάθμιση και 
επέκταση  των  υπηρεσιών  της  Βιβλιοθήκης  του  Γ.Π.Α.  στα  πλαίσια  του 
εκσυγχρονισμού των εκπαιδευτικών διαδικασιών».
- Το με ημερ.31/10/02 έγγραφο του  κ.Π.Καλδή, μέλους ΕΕΔΙΠ, ενέκρινε την άδεια 
απουσίας του από 9-15/11/02 προκειμένου να μεταβεί στο Πανεπιστήμιο Coventry 
Aγγλίας για ερευνητικούς λόγους. Η μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
-Το  με  ημερ.4/11/02  έγγραφο  της  κ.Ε.Παπαζόγλου,  μέλους  ΕΕΔΙΠ,  ενέκρινε  την 
άδεια  απουσίας  της  από  11-15/11/02  προκειμένου  να  μεταβεί  στην 
Κωνσταντινούπολη  για  να  λάβει  μέρος  σε  διμερή  συνεργασία  στα  πλαίσια  του 
προγράμματος ΙNCO. Η μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
- To με ημερ.5/11/02 έγγραφο του κ.Γ.Παπαδούλη, Επ.Καθηγητή, ενέκρινε την άδεια 
απουσίας  του  από  5-10/11/02  προκειμένου  να  μεταβεί  στην  Κύπρο  για  συλλογή 
δειγμάτων καλλιεργούμενων και αυτοφυών φυτών. Η μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως 
για το Ιδρυμα.
- Το με ημερ.25/10/02 έγγραφο του  κ.Ν.Μπεόπουλου, Αν.Καθηγητή, ενέκρινε την 
άδεια απουσίας του από 13-15/11/02 προκειμένου να μεταβεί στα Χανιά για να λάβει 
μέρος στο Διεθνές Συνέδριο με θέμα «Αgricultural statistics in the new millennium ». 
Η μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
- Το με ημερ.30/10/02 έγγραφο του κ.Ε.Μπαούση, Ιατρού του Γ.Π.Α., ενέκρινε την 
άδεια  απουσίας  του  από  25-29/11/02  προκειμένου  να  λάβει  μέρος  σε  Ιατρικό 
Συνέδριο της ειδικότητάς του.
- Το με ημερ.29/10/02 έγγραφο του  κ.Γ.Βλάχου, ενέκρινε την άδεια απουσίας του 
από 13-15/11/02 προκειμένου να μεταβεί στα Χανιά για να λάβει μέρος στο Διεθνές 
Συνέδριο με θέμα «Αgricultural statistics in the new millennium ». Η μετακίνηση θα 
γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
- Το με ημερ.24/10/02 έγγραφο του κ.Κ.Φεγγερού, Επ.Καθηγητή, ενέκρινε την άδεια 
απουσίας του από 5-8/11/02 προκειμένου να μεταβεί στην Ισπανία για να λάβει μέρος 
σε σεμινάριο με θέμα «Προκλήσεις στη διατροφή των πτηνών-Προετοιμάζοντας το 
μέλλον». Η μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
-  Το  με  ημερ.23/10/02  έγγραφο  του  κ.Μ.Λουκά,  Καθηγητή,  ενέκρινε  την  άδεια 
απουσίας του από 29/10-2/11/02 προκειμένου να μεταβεί στη Θεσσαλονίκη για να 



λάβει  μέρος   στο  Πανελλήνιο  Συνέδριο  Γενετικής  Βελτίωσης  των  Φυτών.  Η 
μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
- Το με ημερ.31/10/02 έγγραφο του κ.Π.Γιαννουλόπουλου, Υπαλλήλου του Γ.ΠΑ., 
ενέκρινε την άδεια απουσίας του από 7-8/11/02 προκειμένου να μεταβεί στη Ξάνθη 
για να λάβει μέρος στο 6ο Πανελλήνιο Υδρογεωλογικό Συνέδριο. Η μετακίνηση θα 
γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
- Το με ημερ.31/10/02 έγγραφο της κ.Γ.Μοάτσου, μέλους ΕΕΔΙΠ, ενέκρινε την άδεια 
απουσίας της από 4-6/11/02 προκειμένου να μεταβεί στη Λάρισα για να λάβει μέρος 
στην  εκδήλωση  της  Εθνικής  Επιτροπής  Γάλακτος  «Επιμορφωτικό  Συνέδριο  στη 
Γαλακτοκομία». Η μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  αφού  έλαβε  υπόψη  το  με  ημερ.6/11/02 
αίτημα του  κ.Δ.Δανίτσα, Υπαλλήλου του Γ.Π.Α. ενέκρινε τη χορήγηση 12 ημερών 
ρεπό  στον ανωτέρω  για  την  υπερωριακή  του  απασχόληση κατά  τη  διάρκεια  των 
πλημμυρών .

ΘΕΜΑ 2  ον  :         Εγκριση δαπανών  

Το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  του  Γ.Π.Α.  ενέκρινε,  στα  πλαίσια  του 
εγκεκριμένου  από  την  Σύγκλητο  (Συνεδρία:  289/27.2.02)  προϋπολογισμού  του 
Ειδικού Λογαριασμού Κονδυλίων της Έρευνας, τις κατωτέρω δαπάνες οι οποίες θα 
βαρύνουν τα αποθεματικά του Ειδικού Λογαριασμού Κονδυλίων της Ερευνας:

1) 2.576 + 18%  ΦΠΑ ευρώ για τη συμμετοχή του Γ.Π.Α.  στη 19η Εκθεση 
Agrotica 2003 (δαπάνες για την κατοχύρωση του χώρου του περιπτέρου)

2) 2.600 ευρώ για τις δαπάνες συμμετοχής οκτώ (8) διοικητικών υπαλλήλων στο 
1ο συνέδριο  της  Ομοσπονδίας  Διοικητικού  Προσωπικού  Τριτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης

3) 212,40 ευρώ για τα Πρακτικά του Συνεδρίου στο Ηράκλειο Κρήτης
4) 1.798,98 ευρώ για την προμήθεια χαρτιού για τις ανάγκες του Τυπογραφείου 

του Γ.ΠΑ.
5) 50 ευρώ για εμβόλια σκύλων
6) 633,90 ευρώ για τη μετακίνηση φοιτητών στη Λάρισα για την κηδεία φοιτητή
7) 193  ευρώ  για  προμήθεια  ανθοδετικής  σύνθεσης  για  την  εκδήλωση  του 

Πατριάρχη Βαρθολομαίου
8) 305,03 ευρώ για την προμήθεια φακέλων για το γραφείο Δημοσίων Σχέσεων
9)   60 ευρώ για τη στείρωση σκύλων
10) 500 ευρώ για την κάλυψη των εξόδων σεμιναρίου όπου θα συμμετάσχει  ο 

κ.Η.Γεράκος.

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  αφού  έλαβε  υπόψη  το  με  ημερ.12/11/02 
έγγραφο  του  Αντιπρύτανη  Ακαδημαϊκών  Υποθέσεων  και  Προσωπικού 
Καθ.κ.Χ.Ολύμπιου, ενέκρινε την καταβολή πρόσθετης αμοιβής στο προσωπικό 
του Τυπογραφείου του Γ.Π.Α. ως κατωτέρω:

Γαβριήλ Ευστάθιος 373 ευρώ
Χριστοδούλου Παναγιώτης 699,92 ευρώ
Σκιαδόπουλος Σταύρος 715,87  ευρώ

Οι ανωτέρω δαπάνες  θα  βαρύνουν τα αποθεματικά  του Ειδικού  Λογαριασμού 
Κονδυλίων Ερευνας.



ΘΕΜΑ 3  ον  : Ανάθεση έργου.  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη :
Α) την απόφαση του Πρυτανικού Συμβουλίου (Συνεδρία: 26/9/02)
Β) το Πρακτικό της  Επιτροπής Αξιολόγησης των υποψηφίων (Συνεδρία: 4/11/02) για 
μία (1) θέση πτυχιούχου ΑΕΙ Τμήματος Διοίκησης Επιχειρήσεων, για την κάλυψη 
των αναγκών της Επιτροπής Ερευνών, η οποία συνεστήθη μετά από απόφαση της 
Συγκλήτου (Συνεδρία: 276/10.4.01), 
αποφάσισε, την ανάθεση έργου στην κ.Κανέλλου Χριστίνα για το χρονικό διάστημα 
έξι (6) μηνών από την ημέρα υπογραφής της σύμβασής της. 

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο,  το  οποίο  αποτελεί  την  Επιτροπή 
Παρακολούθησης των ΄Εργων σύμφωνα με τον Κανονισμό Λειτουργίας των ΄Εργων 
που εγκρίθηκε από την Σύγκλητο του Γ.Π.Α. (Συνεδρία: 205/12.9.96), αφού έλαβε 
υπόψη  το  Πρακτικό  της  Επιτροπής  Αξιολόγησης  των  υποψηφίων  (Συνεδρία: 
13/9/02),  η  οποία  συνεστήθη  με  την  απόφαση  της  Συγκλήτου  (Συνεδρία: 
290/28.3.02),  αποφάσισε  την  ανάθεση  έργου  Βιβλιοθηκονόμου  στα  πλαίσια  του 
προγράμματος «« Αναβάθμιση & Επέκταση των Υπηρεσιών της Βιβλιοθήκης του 
Γ.Π.Α.» στην κ. Ε.Α.Βασιλοπούλου για χρονικό διάστημα έξι (6) μηνών από 1/12/02.

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο  αποφάσισε την εκ νέου ανάθεση έργου  από 
16/11/02 μέχρι 31/5/02 στον κ.Μιλτιάδη Χισκάκη. 

Η  σχετική  δαπάνη  θα  βαρύνει  το  πρόγραμμα  «Λειτουργικότητα 
προγραμμάτων της Επιτροπής Ερευνών του Γ.Π.Α».

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο, αποφάσισε την αύξηση των αποδοχών της 
κ.Αλ.Κυρίτση με το ποσόν των 88 ευρώ καθαρά μηνιαίως  από 1/11/02 . 

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο  αποφάσισε, ότι οι ασφαλισμένοι στο ΙΚΑ 
που εργάζονται στα πλαίσια ερευνητικών προγραμμάτων θα αμείβονται κανονικά με 
προσωρινή διευκόλυνση από τα αποθεματικά του Ειδικού Λογαριασμού Κονδυλίων 
Ερευνας, προκειμένου η Επιτροπή Ερευνών να μπορεί να πληρώνει εμπρόθεσμα τις 
εισφορές στο ΙΚΑ .

 Στις  περιπτώσεις  αυτές  ο  επιστημονικός  υπεύθυνος  του  προγράμματος 
υποχρεούται να υπογράφει μία υπεύθυνη δήλωση ότι σε περίπτωση που δεν έλθει η 
αναμενόμενη χρηματοδότηση του προγράμματος θα επιβαρυνθεί ο ίδιος τα σχετικά 
ποσά που δόθηκαν για αμοιβές από τα αποθεματικά του ΕΛΚΕ.

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη το με ημερ.30/10/02 του 
κ.Γ.Καλαντζόπουλου  σχετικά  με  τη  διαπίστευση  των  εργαστηρίων  του  Τμήματος 
Επιστήμης και Τεχνολογίας Τροφίμων για τον έλεγχο της ποιότητας των τροφίμων 
ενόψει  της  Ολυμπιάδας  2004,  ανέβαλε  το  θέμα  προς  το  παρόν  προκειμένου  να 
υπάρξουν προτάσεις και από άλλα εργαστήρια του Γ.Π.Α.

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  του  Γ.Π.Α.,  αποφάσισε,  μετά  τη 
χρηματοδότηση  από  το  Υπουργείο  Παιδείας  των  Προγραμμάτων  Μεταπτυχιακών 
Σπουδών  του  Τμήματος   Γ.Βιοτεχνολογίας  και  Ζωϊκής  Παραγωγής  από  1/1/02-
31/12/02,  όπως  οι  δαπάνες  που  πραγματοποιήθηκαν  στα  πλαίσια  των  ανωτέρω 
προγραμμάτων  από  1/9/01-31/12/01  (6474,46  ευρώ  του  προγράμματος 
Γ.Βιοτεχνολογίας  και  5.040,18  ευρώ  του  προγράμματος  Ζωικής  Παραγωγής)  να 
μεταφερθούν στα αποθεματικά του Ειδικού Λογαριασμού Κονδυλίων Ερευνας.



Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  εξέτασε  την  περίπτωση  οι  δαπάνες  των 
μεταπτυχιακών φοιτητών που συμμετέχουν σε συνέδρια να βαρύνουν τα αποθεματικά 
του ΕΛΚΕ.  Το θέμα θα εξετάζεται κατά περίπτωση και όπου δεν καλύπτονται τα 
έξοδα  από  τα  υφιστάμενα  προγράμματα  Μεταπτυχιακών  Σπουδών  ή  ανάλογα 
ερευνητικά προγράμματα των επιβλεπόντων καθηγητών. 

ΘΕΜΑ 4  ον  : Αιτήματα Φοιτητών .  

Το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  αφού έλαβε  υπόψη το  με  ημερ.13/11/02  αίτημα 
φοιτητικής  παράταξης του Γ.Π.Α. σχετικά  με αγορά προσκλήσεων από το Γ.Π.Α. 
αποφάσισε ότι θα εξετάσει το θέμα.

ΘΕΜΑ 5  ον  : Τοποθετήσεις υπαλλήλων του Γ.Π.Α.  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη το με ημερ.8/11/02 έγγραφο του 
κ.Γ.Καραντούνια  θεωρεί  ότι  η  τοποθέτηση  του  κ.Κωνσταντίνου  Σούλη  στη 
Γραμματεία του Τμήματος Αξιοποίησης Φυσικών Πόρων και Γ.Μηχανικής έγινε με 
απόφαση του Πρυτανικού Συμβουλίου επειδή :
α)  οι  Γραμματείες  των Τμημάτων  αποτελούν  Τμήματα  που υπάγονται  στη  Δ/νση 
Σπουδών και Φοιτητικής Μέριμνας του Ιδρύματος και
β) για την εξυπηρέτηση των αναγκών της Γραμματείας η οποία είναι υπεύθυνη για τη 
διεξαγωγή του έργου της και την ενημέρωση του εκάστοτε Προέδρου του Τμήματος.

Ως εκ τούτου η άποψή του κ.Γ.Καραντούνια  ότι η τοποθέτηση του εν λόγω 
υπαλλήλου έγινε εκ παραδρομής δεν ευσταθεί.

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο του Γ.Π.Α. έχοντας υπόψη:
α) το άρθρο 11 παρ.2β του Ν.1268/82
β)  το  άρθρο  22  του  Ν.1268/82  όπως  συμπληρώθηκε  με  το  άρθρο  13  παρ.5  του 
Ν.2817/00  «Η διοικητική και γραμματειακή υποστήριξη των Τομέων, Εργαστηρίων,  
των Κλινικών και λοιπών λειτουργικών μονάδων του Τμήματος ανήκει στην ευθύνη  
του Διοικητικού Προσωπικού του Ιδρύματος. Το προσωπικό στο οποίο ανατίθεται η  
υποστήριξη αυτή τοποθετείται στις Γραμματείες των οικείων Τμημάτων, με απόφαση  
του  Πρυτανικού  Συμβουλίου,  ύστερα  από  γνώμη  του  Διοικητικού  Συμβουλίου  του  
Τμήματος,  είναι  δε  δυνατόν  να  κατανέμεται  σε  υπηρεσιακές  μονάδες  επιπέδου  
Γραφείου, σύμφωνα με τα προβλεπόμενα στον Οργανισμό Διοικητικών Υπηρεσιών του  
Ιδρύματος…….»

αποφάσισε,  να  τοποθετήσει  στο  Τμήμα  Φυτικής  Παραγωγής  τον  κ.Αντώνιο 
Τσαγκαράκη Υπάλληλο με σύμβαση Ιδιωτικού Δικαίου Αορίστου Χρόνου Κλάδου 
ΠΕ Γεωπόνων.

Κατόπιν  τούτου  καλείται  το  Τμήμα,  μετά  από  γνώμη  του  Διοικητικού 
Συμβουλίου και ελλείψει τούτου της Γενικής Συνέλευσής του , να αποφασίσει για την 
τοποθέτηση  του  εν  λόγω  υπαλλήλου  στις  επί  μέρους   διοικητικές  μονάδες  του 
Τμήματος.

Επισημαίνεται,  η  υποχρέωση  της  σήμανσης,   εκ  μέρους  του  υπαλλήλου,  των 
δελτίων  παρουσίας  στις  ειδικές  συσκευές  (ρολόγια)  κατά  την  προσέλευση  και 
αποχώρησή του  από το χώρο εργασίας του.

ΘΕΜΑ 6  ον  : Χορήγηση επιδόματος Μεταπτυχιακών Σπουδών στην κ.Ε.Κακριδά.  



Το Πρυτανικό Συμβούλιο έκρινε ότι αρμόδιο όργανο για να αποφασίσει για το 
ανωτέρω θέμα είναι η Σύγκλητος , ως εκ τούτου δεν έλαβε απόφαση για το ανωτέρω 
θέμα.

ΘΕΜΑ 7  ον  :  Σχετικά με το επίδομα πληροφορικής που δίδεται σε υπαλλήλους του   
Γ.Π.Α

Αναβάλλεται  για  την  επόμενη  συνεδρία  του  Πρυτανικού  Συμβουλίου 
προκειμένου  να  είναι  παρών  και  ο  Προϊστάμενος  της  Δ/νσης  Διοικητικού 
Προσωπικού κ.Ν.Σπυρόπουλος.

Επειδή δεν υπάρχει άλλο θέμα για συζήτηση λύεται η συνεδρίαση.

 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

ΑΝΔΡ.ΚΑΡΑΜΑΝΟΣ    Π.ΜΠΑΚΑ




